
Zápis z členské schůze 
Společenstva výrobců a prodejců zdravotnických prostředků, o.s. 

 
 

Termín konání:  14.6.2012 
Místo konání:  Praha 
Přítomni: dle presenční listiny 
 
Schůzi zahájila a řídila předsedkyně Šárka Dvořáková 
 
 
Program: 
 

1. Zpráva o činnosti SVPZP o.s. 
2. Změny v předsednictvu a doplnění předsednictva SVPZP 
3. Informace k cenovému předpisu MZ CR platného od 1.5.2012 
4. Informace o probíhajících jednáních na MZ CR v rámci pracovní skupiny „ kategorizace 

ZP “ 
5. Informace o jednáních na MPSV a Úřadech práce – příspěvky na pomůcky  
6. Informace z jednání Výstavního výboru REHAPROTEX na BVV 
7. Diskuse  
8. Závěr 
 
 
1. Zprávu o činnosti SVPZP přednesla paní Dvořáková. Podrobně seznámila členy SVPZP s 
hlavní činností Společenstva a předsednictva od začátku roku 2012. Byla to jednání na MZCR, 
na MPSV a se zástupci VZP a současně s tím členové společenstva museli zpracovat mnoho 
podkladů a zpráv k těmto jednáním. Členové byli průběžně informováni prostřednictvím 
elektronické pošty.  

Předsednictvo se scházelo aktuálně dle potřeb. 
Na závěr zprávy připomněla paní Dvořáková, že 16.6.2012 končí termín na splnění oznamovací 
povinnosti na MZ CR.    
 
2. Na poslední schůzi představenstva dne 24.5.2012 byla odsouhlasena změna v předsednictvu 
SVPZP. Za předsedkyni byla zvolena paní Dvořáková a za místopředsedkyni Ing Kotíková. 
Současně předsednictvo navrhuje doplnit předsednictvo o dalšího člena MUDr Rejmontovou.  
Členská schůze předložené návrhy schválila. 
 
3. Paní Dvořáková seznámila členy, že společným úsilím se podařilo změnit Cenový předpis,     
a od 1.5.2012 platí nový Cenový předpis MZ CR, který dle našeho názoru je vstřícnější 
k poskytovatelům zdravotních prostředků.  

 
4. K jednání na MZ CR v rámci kategorizační skupiny ZP tř. 1-3 a 4-6 podali podrobné zprávy 
jednotliví zástupci pracovních skupin. Všichni informovali, že po jednání na MZ CR teď jsou 
organizovány kulaté stoly, kde se má dořešit to na čem se účastníci na MZ nedohodli. Podrobné 
zápisy z jednání na MZ CR jsou členům SVPZP rozesílány tak, aby každý byl informován. Každý 
člen Společenstva se může vždy podrobně informovat u zástupců jednotlivých pracovních skupin.    

 
5.  Pan Ing Tichý informoval o situaci ze zahájení výběrových řízení jednotlivých úřadů práce na 
pomůcky na překonávání bariér. MPSV vyhlásilo 10 výběrových řízení, některých se zúčastnili i 
členové SVPZP. Všechna výběrová řízení byla hodnocena velmi záporně jako chaotická a 
nekonstruktivní. Zástupci nového cechu, který byl ustaven z poskytovatelů těchto prostředků ( 
pan Ing Tichý je v kontrolní komisi cechu ), zhodnotili celou akci velmi negativně. V současné 
době je vyvíjena aktivita prosadit přes poslaneckou iniciativu změnu zákona na poskytování 
pomůcek na překonávání bariér. 

 
   

6. Informaci o jednání Výstavního výboru REHAPROTEX na BVV podala paní Dvořáková. 
Členové Výstavního výboru za SVPZP jsou Petr Kotík ( zvolen prezidentem výboru ) a Šárka 



Dvořáková. Závěr z jednání je, že v roce 2012 se REHAPROTEX konat nebude. Příští 
REHAPROTEX Brno bude 14 – 17.5.2013. Další pak ve dvouletých intervalech. 

 
 

7. Diskuse: 
         V diskusi vystoupili členové hlavně s dotazy ohledně kategorizace. 
 
8. Po závěru členské schůze se sešli odborné pracovní skupiny. 
 
 
 
 
 
Zapsala Ing Kotíková   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        


